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Obec Lhota 
 

Zápis z 2. zasedání zastupitelstva městyse Choltice 
konaného dne 14. 3. 2011 od 18.00 hodin 

ve slavnostní síni Zámecké restaurace v Cholticích 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání zastupitelstva městyse Choltice (dále jen jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18.00 hodin starostou městyse Mgr. Tomášem Bolkem. 
 
 Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že je přítomno 11 členů 
zastupitelstva, a to Mgr. Tomáš Bolek, Mgr. Jan Pavlík, Pavel Kváč, Zdeněk Kolbaba, 
Miroslav Horák, Miroslav Šupík, Hana Kolářová, Jana Augustinová, ing. Marie Fižová, 
Bc. Lukáš Sůra, Pavel Vančura, což je 100% z celkového počtu všech členů zastupitelstva.  
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
Účast veřejnosti:  12      Hosté: 0 
 
1. Zahájení 
1. 1. Určení zapisovatele ověřovatelů zápisu 
Starosta navrhl určit zapisovatelem Bc. Lukáše Sůru a ověřovateli zápisu Zdeňka Kolbabu 
a Pavla Kváče.  
Bez diskuse. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice určuje zapisovatelem Bc. Lukáše Sůru a ověřovateli 
zápisu Zdeňka Kolbabu a Pavla Kváče. 
(Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0     ) 
Usnesení č. 1/2/2011 bylo schváleno. 
 
1. 2. Schválení programu 
Starosta seznámil zastupitelstvo a přítomné s návrhem programu a jeho doplněním a vyzval 
zastupitelstvo k jeho schválení.  
Bez diskuse. 
 
Navržený program: 
1. Zahájení 
2. Smlouva na zateplení budovy ZŠ 
3. OZV o místním poplatku ze psů 
4. Zpráva finančního výboru 

4.1. Rozpočtové opatření č. 2/2011 
5. Rekonstrukce východního vikýře na zámku čp.1 
6. Výstavba části kanalizace v ulici Na Hlásku 
7. Dodatek č.2 ke zřizovací listině ZŠ 
8. Dotace na Rekonstrukci Renesančního zámku  
9. Informace o stavební činnosti v 1Q 2011 
10. Různé 
 
 

Pardubická 78, 533 61 Choltice 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje program zasedání. 
(Výsledek hlasování: Pro:  11     Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 2/2/2011 bylo schváleno. 
 
2. Smlouva na zateplení budovy ZŠ 
Smlouva již dorazila na podatelnu městyse Choltice. Starosta shrnul základní body smlouvy. 
(dotace od MŽP cca 10 880 000Kč, úvěr městyse na tuto akci 4 500 000 Kč, průběžně čerpán) 
Pavel Vančura podal zprávu o průběhu prací: Probíhá zateplování stropů, nově pokračuje 
zateplování venkovního pláště, příprava pro parapety, příprava na zateplení základů 
(výkopové práce). 
Bez další diskuze 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Smlouvu č. 09039493 o poskytnutí podpory 
ze Státního fondu životního prostředí ČR v rámci Operačního programu Životní 
prostředí. 
(Výsledek hlasování: Pro:  11    Proti: 0  Zdrželi se:  0   ) 
Usnesení č. 3/2/2011 bylo schváleno. 
 
 
3. OZV o místním poplatku ze psů 
Starosta shrnul důvody, proč dochází k úpravě OZV schválené v prosinci 2010.  V OZV 
se nacházelo ustanovení, které bylo nevhodně formulováno a doporučeno k přepracování 
kontrolním orgánem. 
Bez diskuze 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje OZV č.1/2011 o místním poplatku ze psů. 
(Výsledek hlasování: Pro:  11    Proti: 0  Zdrželi se:  0   ) 
Usnesení č. 4/2/2011 bylo schváleno. 
 
 
 
4. Zpráva finančního výboru 
4.1. Rozpočtové opatření č. 2/2011  
Zprávu přednesl Miroslav Šupík, předseda FV.  
Navýšení a snížení položkových údajů, u jednotlivých rozpočtových kapitol. Výraznější 
položky: příjem dotace cca 10 880 000 Kč z MŽP, nákup VARI malotraktoru na odklízení 
sněhu 86 000Kč.  
Bez diskuze 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Rozpočtové opatření č.2/2011, viz Příloha č. 3. 
(Výsledek hlasování: Pro:  11    Proti: 0  Zdrželi se:  0   ) 
Usnesení č. 5/2/2011 bylo schváleno. 



-3- 

5. Rekonstrukce východního vikýře na zámku čp.1 
Starosta zdůvodnil nutnost opravy vikýře.  
Pavel Vančura blíže seznámil s aktuálním stavem: 
Východní vikýř se propadá, je vystavěn na trámech - ztrouchnivělé, zítra posouzení stavu 
nosných trámů, střechou zatékalo. Dotace na opravu 158 000 Kč předpokládaný rozpočet 
359 000 Kč s DPH. 
Diskuze: 

Kdy bude ukončena oprava vikýře ? 
Není zatím přesně známo, určitě do čarodějnic... 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Smlouvu o dílo s firmou LOUČKA Pardubice 
s.r.o. na opravu východního vikýře za cenu 359 914 Kč vč. DPH. 
 (Výsledek hlasování: Pro:  11    Proti: 0  Zdrželi se:  0   ) 
Usnesení č. 6/2/2011 bylo schváleno. 
 
 
6. Výstavba části kanalizace v ulici Na Hlásku 
Starosta seznámil s důvody realizace kanalizace.  
Pavel Vančura blíže seznámil s technickými podmínkami akca: 
Prodloužení stávající kanalizace o cca 95 m kanalizace cca 5 odboček, čeká se na vyjádření 
vlastníků sítí.(konkrétně ČEZu), majitelé pozemků se budou podílet částkou 20 000Kč, další 
plánované rozšiřování kanalizace již se 100% spoluúčastí vlastníků pozemků. Realizace díla 
firmou Michal Káles Choltice (ze 3 nabídek). Doba realizace do konce dubna 2011. 
Bez diskuze. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Smlouvu o dílo s firmou Michal Káles, 
Choltice, na vybudování části kanalizace v ulici Na Hlásku za 110 465 Kč  Kč vč. DPH. 
 (Výsledek hlasování: Pro:  11    Proti: 0  Zdrželi se:  0   ) 
Usnesení č. 7/2/2011 bylo schváleno. 
 
 
7. Dodatek č.2 ke zřizovací listině ZŠ 
Starosta seznámil s důvody změny ZL.  

Jana Augustinová blíže zdůvodnila požadavek na rozšíření zřizovací listiny 
o doplňkovou činnost  „vaření pro důchodce do jídlonosičů“, uvažuje se i o rozvozu 
jídel. 

Diskuze: 
Bylo upozorněno na neúměrné snížení platů provozních pracovníků ZŠ a MŠ, oproti návrhu 
reformy, městys bude muset v nejbližší době řešit...   
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Dodatek č. 2 ke Zřizovací listině ZŠ.   
 (Výsledek hlasování: Pro:  11    Proti: 0  Zdrželi se:  0   ) 
Usnesení č. 8/2/2011 bylo schváleno. 
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8. Dotace na Rekonstrukci Renesančního zámku  
Starosta seznámil se situací ohledně dotace.  
Dodatek: Stanovisko z Regionální rady Soudržnosti, nebude garantován příspěvek 7,5% 
ze státního rozpočtu, požadován závazek uhradit zbylé peníze, které nebudou pokryty dotací, 
z rozpočtu městyse. Je požadováno vyjádření městyse k nastalé situaci. 
Starosta seznámil zastupitele s plánovanou schůzkou s hejtmanem 22. 3. , kde bude tento 
problém diskutován. 
Diskuze:  

Stanoviska jednotlivých zastupitelů 
Vančura, Pavlík, Horák - proti přijetí dodatku ke smlouvě 
Sůra, Vančura - počkat s vyjádřením na výsledek schůzky s hejtmanem 
Fižová - realizovat i za nových podmínek 
Bolek - přednesl seznam dalších havarijních míst, které budou vyžadovat opravy 
a finance z rozpočtu městyse.  

Diskuze nad zněním výsledného usnesení..., 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo  městyse Choltice rozhodlo, že přijme dotaci na Rekonstrukci zámku 
v Cholticích-renesanční zámek čp.5 pouze za podmínek původně stanovených při podání 
žádosti, tj. podíl obce 7,5%.  
(Výsledek hlasování: Pro:   9  Proti:   Zdrželi se: 2  ) 
Usnesení č.  9/2/2011 bylo schváleno. 
 
 
9. Informace o stavební činnosti v 1Q 2011 
9.1. Úpravy komunikací 
Předseda stavební komise seznámil zastupitele se stavební činností v 1Q 2011  
Realizována oprava ul. Na Hlásku, vyspravení cca 55 m komunikace, oprava základních 
vrstev (kufru) rozrušených stavební činností, náklady cca 6 000Kč. 
Připravuje se oprava chodníku ke škole (včetně oddělujícího zeleného pásu od vozovky), 
výběrové řízení odhad 350 000 Kč, možná dotace 100 000 Kč od Pardubického Kraje. 
 
Q2 2011 fáze plánování opravy výtluků cest silničním materiálem (bezprašný materiál) - 
realizace pracovníky městyse. 
 
Starosta seznámil zastupitele s aktuálním stavem v oblasti Veřejně prospěšných prací: na Q1 
a Q2 není příspěvek na VPP. 

 
Bez Usnesení.... 
 
10. Různé 
Prodej pozemků v Ledcích: 
Došlo k prodeji pozemku včetně komunikace, probíhá jednání s novým vlastníkem o odkupu 
popř. směně pozemků za úsek s komunikací. V případě nedohodnutí se bude řešeno právní 
cestou. 
Péče o veřejnou zeleň v Ledcích - městys nemá dostatek pracovních sil na údržbu zeleně 
v Ledcích, bude smluvně realizováno někým z místních obyvatel. 
 
Zpráva o výsledku jednání o  zachování osobní dopravy na žel trati Přelouč-H.M.: Ing. Tichý 
náměstek hejtmana - probíhá optimalizace tratí a veř. hrom. prostředků - firma OREDO 
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(Organizátor Regionální  Dopravy) - preferuje autobus. dopravu, správce žel. dopravní cesty 
požaduje vysoké poplatky. 
Trať zůstane zachována, v H.M. bude uzpůsobena autobus zastávka pro přestup na vlak. 
Uvažováno o So a Ne autobusech do Choltic, pro podporu cestovního ruchu. 
 
Pochvala za opravu obecního rozhlasu-lepší slyšitelnost, pochvala hlášení v odpoledních 
hodinách. 
Kritika prodeje topolů u Marešáku, obec neměla přistoupit na snížení výkupní ceny vlivem 
horší kvality vytěžené kulatiny - měla trvat na původní ceně. Městys se poučí při příštím 
prodeji. 
 
 
Starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 19:45 hod. 
 
 
 
 
 
 Přílohy zápisu: 
1. Oznámení o svolání ZM 
2. Prezenční listina 
3. Rozpočtové opatření č.2/2011 
 
 
Zápis byl vyhotoven dne:  14. 3. 2011 
Zapisovatel: Bc. Lukáš Sůra 
 
 
Ověřovatele:  Zdeněk Kolbaba:....................................... dne ........................ 
 
  Pavel Kváč:................................................ dne ......................... 
 
 
Starosta:  Mgr. Tomáš Bolek:..................................... dne ........................ 
 
 
Razítko obce: 
 
 
 
 


